
           Dagsorden onsdag den 7. december 2022. 

 

• Valg af dirigent 
• Næste bestyrelsesmøde/ januar, skal der laves en årsplan. Alle i  tænke 

boks/komme med forslag omkring arrangementer i 2023 – samt priser- (priser 
på arrangementer skal ikke have voldsomme stigninger), tidspunkter, plus 
hvem der kunne tænke sig at stå for arrangementer.  

• Evaluering af Tysklands tur, samt spisning i Børglumparken. 
• Tage portræt foto af bestyrelsen. 
• Alle må inden hvert bestyrelsesmøde gå i tænkeboks, hvad man vil have  med 

på dagsorden, så der ikke kommer mange punkter under evt.  
Fremover træffes afgørelser, omkring det der kommer under evt. på 
efterfølgende bestyrelsesmøde/altså med på næste med på dagsorden. 
Medmindre det er en hastesag. 

• Kunne det være en ide at få et budget over, hvad der bliver brugt måned for 
måned i bestyrelsens budget, så vi ved hvad vi har til diverse arrangementer, 
plus indkøb af fx blækpatroner m.m. Er der en der lyst til at være tovholder på 
dette? 

• Der skal findes en dato i foråret for indvielse af den ”gamle petanque bane” 
med nyt navn. 

• Der skal tages en snak omkring mobilpay, hvad der er fundet ud af. Kan det 
lade sig gøre? og har nogen lyst til at stå for det? 

• Ved Banko vil det måske være en ide, med et tidspunkt hvor dørene åbnes. Fx 
kl 18. Så det kan give de personer der står for det, tid til at få alt klar inden der 
kommer folk. Skal der være nogle prisstigninger til næste år - 2023? 

• Kunne det være en ide at holde et arrangement i Fælleshuset med 
affaldssortering/ en der kommer og fortæller og vejleder i sortering. 
Arrangement evt. med spisning (for at tiltrække folk) Carina fra Fruehøjgaard, 
nævnte, der måske er en der vil stå for maden. 

• EVT. 
 
 


